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Protokoll från årsmöte 2013 -05-11 
 
Plats: Missionshuset, Harbo  
 
Närvarande ur styrelsen:  
Martin Weström, ordförande,  
Åke Axelsson, kassör,  
Max-Albin Airistola, ledamot,  
Örjan Sterner, sekreterare,  
Suppleant  
Ellan Bjurfors    
Revisorer 
Urban Berg,  
Charles Gillsberg 
Övriga närvarande: 
Valberedning 
Solveig Weström 
Övriga medlemmar 
Leif Hedzén 
Börje Söderberg 
Marianne Nordh 
A P Kolijn 
Erik Eriksson 
Magnus Axell 
 

1. Årsmötet öppnas. 
2. Till mötesordförande valdes Marin Weström och till sekreterare Örjan Sterner. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Max Albin Airistola och Martin Weström valdes att justera protokollet. 
5. Verksamhetsberättelse för 2012 var utsänd med kallelsen och bifogas som bilaga 1. 
6. Åke redovisade kassarapporten som bifogats kallelsen, se bilaga 2. Årets resultat blev 

ett överskott på 11000 kr. Rapporten godkändes av årsmötet. 
7. Charles Gillsberg läste upp revisionsberättelsen. Se bilaga 3.  Årsmötet godkände 

revisionsberättelsen. 
8. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
9. Inga motioner hade inkommit. Styrelsen framförde förslag om att arvodet för 

parkskötsel skulle höjas med 500 kr till 5000 kr per år. 
10. Ersättning till styrelsen, föreslogs höjas med 600 kr till totalt 1800 kr. Förslaget 

fastställdes av årsmötet.  
11. Förslag till budget redovisades, bilaga 4. Årsmötet godkände budgetförslaget.    

 
12. Förslag till debiteringslängd redovisades. Årsmötet fastställde debiteringslängden. 

Medlemsavgifterna för 2013 blir således 3000 kr för permanentboende och 2000 kr för 
fritidsboende. Avgiften skall vara inbetald senast 30/6 2013. Debiteringslängden finns 
tillgänglig hos ordförande och sekreterare samt på hemsidan. 

 
13. Till ordförande för 2012 valdes Martin Weström. 
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14. Till styrelseledamöter valdes Åke Axelsson, omval och Mats Holst, omval. Till 
suppleanter valdes Ellan Bjurfors och Teijo Jalonen, båda omval. 

      Örjan Sterner och Max Albin Airistola kvarstår ett år. 
15. Till revisorer valdes Urban Berg och Charles Gillsberg samt till suppleant Börje 

Söderberg. 
16. Till valberedning valdes Solveig Weström. 
17. Mötesprotokollet kommer att i sedvanlig ordning anslås på vår anslagstavla och 

dessutom återfinns protokoll med bilagor samt medlemsförteckning på föreningens 
hemsida www.nappan.se. Protokoll mm kommer även att distribueras till respektive 
fastighetsägare. 

18. Övriga frågor 
• Max-Albin informerade om att försäljning av Örjan Holmgrens fastighet är 

klar.      
• Leif frågade om vad som gällde med odlingslotter på parkmarken. Ordförande 

orienterade om bakgrund och regler. De medlemmar som önskar nyttja en 
odlingslott anmäler detta till ordförande. Villkoren är bl a att odlingen skall 
skötas och att odlingsansvarig är skyldig att återställa marken till parkskick om 
man vill avsluta odlandet.  

• Leif frågade hur samfällighetens åkgräsklippare var avsedd att nyttjas. 
Ordförande svarade att den avses att nyttjas på parkytorna. 

• Leif föreslog att infiltrationsfilter skulle anskaffas till pumphuset. Styrelsen 
utreder möjligheterna, gör en kostnadsuppskattning och återkommer i frågan. 

• Leif föreslog att vattenprov skulle tas på sommaren. Styrelsen tar till sig 
frågan. 

• Idéer framfördes om att skapa gemensamma trivselanläggningar. Styrelsen tar 
tacksamt emot genomarbetade förslag inklusive finansiering, till prövning. 

• För att inte försämra vattenkvaliteten för samtliga fastigheter är vattning av 
gräsmattor ej tillåten. Övrig vattning får ske mellan kl 2200 och 0600. 

• Fastighetsägare skall vårda gemensam mark som gränsar till fastigheten. 
• Tänk på att hålla farten nere med tanke på allmän trivsel samt säkerheten för 

våra barn och djur. Det åligger enligt Vägtrafikförordningen alla fordonsförare 
att anpassa hastigheten så att man i alla lägen kan stanna sitt fordon om det till 
exempel kommer ett barn eller djur utspringande på vägen. 

19. Mötet avslutades och ordförande tackade för visat intresse och önskade en trevlig  
sommar.  

 
 

 
Vid protokollet 
 
 
Örjan Sterner   Justeras: 
 
 
Martin Weström   Max-Albin Airistola 
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